
Samenleving:

Vraag van Arno van de Berg

De voormalige daklozenopvang aan de Kerklaan is, zoals bekend, stilletjes in gebruik genomen als, in 
de volksmond te noemen “Polenhotel’ bedoeld voor arbeidsmigranten.

Vraag:

Vraag, om hoeveel “hotelgasten” gaat het hier? Zijn deze ingeschreven bij de Gemeente Rijswijk?

Zo nee, wordt hier dan een gastenregister van bijgehouden en int u hier toeristenbelasting, zoals in 
andere hotels gebruikelijk is? Zo nee, waarom niet?

Vraag van Ger Kruger

Hoewel, volgens de toespraak van de burgemeester, de schade rondom de jaarwisseling mee schijnt 
te vallen, ( je schijnt maar met een uitgebrande auto zitten) is er toch nog veel schade waarneembaar, 
met name de afvalbakken, die tijdens de jaarwisseling met zwaar vuurwerk zijn opgeblazen. 
Hondenbezitters kunnen momenteel hun afvalzakjes niet kwijt. Beter voor Rijswijk heeft niet de illusie 
dat er volgend jaar geen vuurwerk meer zal worden afgeschoten.

Vraag:

Is de burgemeester bereid de kwetsbare afvalbakken tijdens de jaarwisseling te verwijderen en deze 
later weer terug te plaatsen? Zo nee, waarom niet?

 

Vraag  van Ger Kruger

De voorbereidingen voor het Standwalfestival voor dit jaar zijn vast in volle gang.  Jaarlijks blijft er een 
berg afval achter, veelal bestaand uit plastic bekers.

Om deze vervuiling te beperken  worden er bij steeds meer evenementen z.g. Greencups verstrekt.

Dat zijn glazen van polypropyleen, een transparant en mat materiaal en kunnen door de feestgangers 
worden gekocht voor ongeveer een euro en zijn inwisselbaar. Deze kunnen worden behouden of weer 
worden ingeleverd. 

Vraag: 

Is het College bereid het verplicht gebruik van deze bekers op te nemen in de vergunning?

Zo nee, waarom niet? 


